
O B E C   B R A C O V C E 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Bracovciach 

konaného dňa 6. decembra 2019 o 18:00 hod. v malej zasadačke OcÚ 

 

 

PRÍTOMNÍ 

 

STAROSTKA OBCE:  PhDr. Ivana Kolesnáčová 

 

POSLANCI: Marek Dóci, Ján Džubanský,  Martin Šamudovský, René 

Eštok, Anton Žofčák, Imrich Hrubý, Anton Mihaľo 

  

 

OSPRAVEDLNENÍ:    X 

 

NEOSPRAVEDLNENÍ:   X 

 

 

 

 

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Návrh VZN č. 1/2020 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

6. Návrh VZN č. 2/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka 

škôl a školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2020 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2020 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2020 

9. Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2020 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

Záver      

 

 

 

 

 

 

 

 

     



PRIEBEH ROKOVANIA ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

K bodu  1: 

Otvorenie zasadnutia OZ 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce PhDr. Ivana Kolesnáčová, 

ktorá privítala poslancov a prítomných na zasadnutí. Skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní 

všetci siedmi poslanci. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

   

  

K bodu 2: 

Schválenie overovateľov zápisnice 

 Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a poslancami schválení poslanci René Eštok 

a Anton Žofčák. 

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Imrich 

Hrubý, Anton Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

Kontrola uznesenia 

 Kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo 13. novembra 2019 vykonala 

starostka obce, ktorá poslancov oboznámila s prijatými uzneseniami a konštatovala, že 

uznesenia sú splnené, prípadne sa plnia. 

 

 

K bodu 4: 

Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

Starostka obce predložila návrh programu na rokovanie OZ, ktorý poslanci obdŕžali 

v pozvánke. Poslanci nemali k predloženému programu žiadne pripomienky a tak bol návrh 

programu schválený.  

 

 

Návrh  programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola uznesenia OZ 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

5. Návrh VZN č. 1/2020 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

6. Návrh VZN č. 2/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka 

škôl a školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2020 

7. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2020 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2020 

9. Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2020 

10. Rôzne 



11. Diskusia 

12. Záver      

    

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Imrich 

Hrubý, Anton Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 5: 

Návrh - VZN č. 1/2020 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bracovce 

 

Poslanci boli oboznámení s doplneným obsahom tohto VZN. Poslanci nemali k tomuto žiadne 

námietky ani pripomienky.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Imrich 

Hrubý, Anton Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 6: 

Návrh - VZN č. 2/2020 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka 

škôl a školských zariadení zriadených  na území obce Bracovce v roku 2020 

 

Návrh toho VZN poslanci tiež obdŕžali a súhlasili s doplnením tohto VZN. K tomuto návrhu 

neboli žiadne námietky.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Imrich 

Hrubý, Anton Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

  

 

 

K bodu 7: 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2020 

 

Poslanci obdŕžali tento návrh, zároveň bol zverejnený na úradnej tabuli. 

Poslanci súhlasili s týmto návrhom plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 

2020.  

 

Hlasovanie   



za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Imrich 

Hrubý, Anton Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8: 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2020 

 

V tomto bode poprosila starostka obce hlavnú kontrolórku, aby predniesla stanovisko hlavného 

kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2020. Hlavná kontrolórka informovala,  že kontroluje 

formálnu stránku rozpočtu, či sú dodržiavané právne predpisy a či rozpočet spĺňa všetky 

náležitosti, ktoré má. 

Tento rozpočet je vyrovnaný a nemá k nemu žiadne výhrady, odporučila, aby poslanci schválili 

návrh rozpočtu bez programovej štruktúry a rozpočty na rok 2021 a 2022 zobrali na vedomie. 

Stanovisko hlavného kontrolóra tvorí prílohu zápisnice. 

 

 

K bodu 9: 

Schválenie návrhu rozpočtu obce Bracovce na rok 2020 

 

Návrh rozpočtu na rok 2020 poslanci obdŕžali a boli s ním oboznámení. Starostka obce spolu 

s hospodárkou obce na pracovnej porade k rozpočtu, o ktorú požiadali poslanci, vysvetlili, čo 

zhŕňa rozpočet v príjmovej a čo vo výdavkovej časti. Poslanci nemali žiadne pripomienky a na 

odporúčanie hlavnej kontrolórky schválili rozpočet na rok 2020.  

 

Hlasovanie   

za: Marek Dóci, Ján Džubanský, Martin Šamudovský, René Eštok, Anton Žofčák, Imrich 

Hrubý, Anton Mihaľo  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 10: 

Rôzne 

10.1. Informácia o uskutočnených a plánovaných akciách 

 

Uskutočnené akcie: 

20.10.2019 - Úcta k starším - akcia pre pozvaných hostí  

6.12.2019 - Mikuláš s vianočným pásmom v podaní FS Hatalovčan 

Plánované akcie: 

28.12.2019 - Zabíjačkové hody 

25.1.2020  - 26. bracovský bál  

 

10.2. Žiadosť o úpravu zmluvných podmienok v zmluve o nájme nebytových priestorov 

Pri tomto bode dala pani starostka slovo nájomcovi, ktorý uviedol, ako si predstavuje upraviť 

nájomnú zmluvu. Žiadosť tvorí súčasť zápisnice. Poslanci súhlasili s úpravou zmluvných 

podmienok.  

 

 

 

 



K bodu 11: 

Diskusia  

 

V diskusií o slovo požiadali prítomní pracovníci MOPS, ktorí do diskusie vstúpili s témou, 

ktorá sa týkala ich práce. Vyjadrili svoju nespokojnosť s tým, že dookola od občanov počúvajú, 

že svoju prácu nevykonávajú tak ako by mali. Oni sú toho názoru, že všetko robia tak ako je 

správne a aj naviac. Poslanec Anton Mihaľo zareagoval, že táto téma nepatrí na zastupiteľstvo, 

že na hodnotenie zamestnancov je kompetentná pani starostka, aby hodnotila ich prácu. Ich 

pripomienky boli vzaté na vedomie a ďalšie záležitosti sa vyriešia na pracovnej porade so 

starostkou obce.  

 

 

Záver 

 

 Obecné zastupiteľstvo neprejednávalo viac bodov programu. Pani starostka poďakovala 

prítomným za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. Schôdza bola 

ukončená o 19:15 hod.   

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

  René Eštok 

   

  Anton Žofčák 

 

   

Zapisovateľka: 

 Bc. Marianna Šamudovská 

 

Zápisnica bola napísaná a podpísaná starostkou obce. 

 

Bracovce, 6. decembra 2019  

 

 

        .......................................... 

        PhDr. Ivana Kolesnáčová 

         starostka obce 


